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Förvaltningsgruppsmöte den 8 juni 2023 

Arbetsgivarrepresentanter 
Christer Bergman, sekreterare 
Helena Wiberg, Tf  HR-chef 
Camilla Jingbro Schelin, HR-konsult 
Adam Berglund, förvaltningssekreterare 
Jesper Ackinger, stadsdelsdirektör 
 
Arbetstagarrepresentanter  
Sveriges Lärare – Marie Brynolf 
Sveriges Lärare – Elin Vedestig 
Akademikerförbundet SSR – Maria Ludqvist 
Akademikerförbundet SSR - Caroline Lindblom 
Kommunal - Mattias Elverljung 
Kommunal – Hamid Ataie 
SACO – Tibor Muhi 

Tid: Kl. 13.00 – 14:02 

Plats: 
Kungsträdgården och Skype 
 

§ 1  
Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning  
 
Dagordningen fastställdes.  

§ 2  
Dag för justering och val av justerare 
Protokollet från dagens möte justeras av alla närvarande 
fackförbund den 12 juni 2023. 
 
§ 3  
Föregående protokoll och eventuella kvarstående frågor 
 
Kommunal ställde en fråga om planeringen för den fackliga lokalen. 
Arbetsgivaren svarade att de inte har kommit så långt i sin planering 
med att de tar med sig frågan. 
 
Protokollet från föregående möte lades till handlingarna. 
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§ 4  
Information från arbetsgivaren  
Arbetsgivaren informerar om sammanläggningen där arbetet rullar 
på. Facken kommer att bjudas in på ett arbetsmöte den 21 juni kl. 
13:00 om Samverkansavtalet, Flextidsavtalet och Facklig tid.  
Underlag och dagordning skickas ut senare. 
 
För att fatta beslut om det som arbetsmötet kommer fram till 
kommer arbetsgivaren att kalla till en samverkan som hålls under 
första veckan i Juli. 
 
§ 5  
Arbetsmiljö och hälsa 
Inget att rapportera. 
 
§ 6 
Jämställdhet och mångfald 
Inget att rapportera.  
 
§ 7 
Samverkan 
 

- Lokaler mellanperioden 
 
Arbetsgivaren presenterade ett förslag på hur lokalerna ska kunna 
utnyttjas effektivt i mellanperioden. Alla avdelningar har  
genomfört riskbedömningar vilka de fackliga har tagit del av. 
 
Kommunal frågade hur många kontorsplatser det finns totalt och hur 
många av dem som är rörliga? Arbetsgivaren svarade att det 
kommer att finnas runt 380 platser och det kommer att finnas lite 
mindre rörliga platser än antal anställda. 
 
Akademikerförbundet SSR frågar om hur det har resonerats kring 
vilka som ska ha en rörlig plats respektive fast plats? Arbetsgivaren 
svara att de kan se redan idag att stödfunktionerna är rörliga och 
inte har behov av en fast plats. 
 
Angående riskbedömningarna säger arbetsgivaren att det har varit 
goda dialoger, samsyn och det har tagits fram bra åtgärder. Det var 
någon enstaka risk som bedömdes som allvarlig inom 
socialtjänstavdelningen där det finns en risk för att det blir rörigt 
och otydligt under sommaren. Åtgärden där att ha en tydlig 
kommunikation och att det är tydligt vem som är chef under 
perioden. Likaså krävs tydliga postrutiner.  
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Kommunal för fram att de förväntar sig att arbetsgivaren följer upp 
riskerna. Arbetsgivaren svarar att de ska göra det. 
 
De fackliga och arbetsgivaren var eniga om riskbedömningarna.  
 
Förslaget kan därmed anses samverkat. 
 
§8 
Informationspunkt 
Arbetsgivaren informerar om inplacering av personal som skulle ha 
varit klart den 31 maj. Listorna där det har skett en förändring visas 
för de fackliga. Det har inte skett någon övertalighet men vissa 
medarbetare har fått förändrade arbetsuppgifter. Ingen medarbetare 
har motsatt sig det. 
 
Kommunal frågar om ärende 17 till Östermalms nämnd om 
Verksamhetsuppföljning av entreprenad Nytida AB om det finns 
några planer på att ta tillbaka driften? Arbetsgivaren svarar att 
verksamhetsuppföljningen visar att entreprenaden har skötts enligt 
avtal och att det inte finns några planer på att ta tillbaka driften. 
   
§ 9 
Information från de fackliga organisationerna   
Sveriges Lärare fortsätter att göra arbetsplatsbesök för att få ombud. 
 
Kommunal informerar om att lönerevisionen pågår och är 
förhoppningsvis klar den 13 juni. De jobbar just nu med vilka som 
ska vara representanter efter sammanläggningen. 
 
Akademikerförbundet SSR har inget speciellt att informera om 
Caroline Lindblom kommer att avsluta sitt uppdrag sista juni. 
 
SACO har inget att informera om.  
 
§ 10 
Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor anmäldes.
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